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Z A P I S N I K 

sa 192. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 26. kolovoza 2019. godine u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Zrinka Ružić, 

službenica Odsjeka za financije i proračun, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 

imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak- Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, 

direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Goran Štimac, 

GSC Delnice, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikolina Ćuić 

Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić, Alen Udovič umjesto 

kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac, Karmela Rački. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Napisan je Zapisnik o otvaranju ponuda, Odluka o odabiru i Ugovor o kupoprodaji vezano za 

prodaju zemljišta u Crnom Lugu. Tabularna izjava će se izraditi nakon uplate cjelokupne 

kupoprodajne cijene. 

- Napravljene su izmjene Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnog tijela Grada Delnica 

sukladno zapisniku inspekcije. S predsjednikom Gradskog vijeća dogovorena je sjednica koja 

će se održati sredinom rujna. Materijali će ići van 12. 9. jer unutar roka od 60 dana trebamo 

poduzeti radnje za izmjene koje su nam naložene. Službenici su dobili obavijest o održavanju 

sjednice. 

- Poslana je požurnica Adico banci vezano za brisanje zabilježbe na čestici u sklopu groblja u 

Delnicama. 

- Ugovori za zemljište kraj FINE su predani na uknjižbu te je na zahtjev Gruntovnice napravljen 

ovjereni prijevod sa srpskog jezika. 

- Napisano je rješenje o pravu na novčanu pomoć i slobodne dane u slučaju smrti. 

- Dostava spiska korisnika zajamčene minimalne naknade PGŽ-u zbog odobrenja troška ogrijeva. 

- Pokretanje radnji za raspisivanje natječaja za dodjelu stipendija te traženje podataka o 

deficitarnim zanimanjima od Zavoda za zapošljavanje. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi na Knjižnici idu dalje, postavlja se krov i paralelno se odvijaju aktivnosti unutar objekta. 

- Na reciklažnom dvorištu građevinski dio je gotov, uključujući i javnu rasvjetu, očekuje se 

dobava kontejnera te primopredaja radova i postupak za ishođenje uporabne dozvole. 

- Prema prijavi potrebno je izvršiti uviđaj u Zapolju, navodno se tamo vrši izvlačenje trupaca, 

sječa šume i uništena je cesta, imamo podatak tko to radi. Nedavno smo sanirali tu cestu. 

- U tijeku je postupak za prijem dodatnih ljudi preko HZZZ. 

- Pokrenut će se postupak preuzimanja naknade naplate za uređenje voda od strane Hrvatskih 

voda. 

- Podnesen je zahtjev za izmjenu UPU Kendar u svrhu otkupa zemljišta ceste, izrada odluke za 

sljedeće Gradsko vijeće. 



- Dogovoriti s urbanizmom da li treba izvršiti izmjenu Prostornog plana vezano uz zahtjev za 

eksploataciju kamenoloma „Ciganske drage“. 

- U postupku je nabava kamera za divlja odlagališta, nabavit ćemo dvije koje ćemo seliti po 

odlagalištima u pokušaju da nađemo koje osobe neovlašteno ostavljaju smeće. 

- Zbog previsokih iznosa dobivenih po javnoj nabavi za muzej ići će se na poništenje natječaja. 

- Nabava ograde kod igrališta u malom parku, izabrati tip ograde kako bi osigurali djecu. 

- Nabava nove nadstrešnice prema zahtjevu MO Lučice. 

- Završen je postupak otkupa zemljišta kraj Fine, treba osigurati pristup odnosno izvršiti iskop i 

nasipavanje tog dijela parcele da bi se osigurao pristup do privatne parcele automobilom. 

- Gradonačelnik je zamolio da se vodi briga o prilazu gateru s jelenima kod izrade UPU Bela 

Vodica.  

 

GORAN ŠTIMAC 

- Održan je Turnir „Tin Grgurić“, slijedi čišćenje i pospremanje. 

- Započela je nogometna sezona nogometnom utakmicom veterana. 

- Rekonstrukcija na ventilaciji i grijanju u dvorani. 

- Odbojkaški savez PGŽ je na pripremama 7 dana u dvorani. 

- Dvoje ljudi ide na Platak zbog rekonstrukcije glavne žičare. 

- Čišćenje i održavanje okoliša sportskih objekata. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Vožnja vode u Razloge. 

- U subotu smo bili na 110. obljetnici DVD Čabar. 

- Vježba s pumpama, vozilima za gašenje požara, popravak motorne pile, priprema za Memorijal. 

- Kod ledene dvorane  porezat će se grane koje vise na cestu. 

- Sastanak Civilne zaštite vezano za vježbu u rujnu. 

 

PETAR HRG 

- Održavanje edukacije u NP „Risnjak“ na temu projekata u provedbi te organizacija radionice u 

organizaciji Living LEV Rijeka na temu kreiranja iskustvenih vođenih tura. 

- Administrativni poslovi prema programu 27 susjedstva. 

- Problemi s eVisitor sustavom se rješavaju. 

- Kreiranje i slanje uplatnica za boravišnu pristojbu. 

- Gradonačelnik je zatražio da se očisti dio iza parkirališta prema „Bakarčevom slapu“ koje je 

onečišćeno ili da se postave kemijski WC-i što treba dogovoriti s Hrvatskim cestama. Također 

je zatražio da se maknu klupice i kante za otpatke iznad izvora Kupice te da se postave na novu 

lokaciju. 

 

IVA ŽAGAR 

- Izrada faktura za pružene usluge i šihterica za obračun plaća. 

- Pražnjenje kanti za smeće na području Grada, košnja površina u Delnicama, groblja u Zamostu 

i po naseljima. 

- Čistoća objekata i javnih površina. 

- Rušenje kućice u parku na dječjem igralištu, kontaktirat će se „Iskopi i transporti“ da obave 

rušenje i odvoz građe. 

- Ističe problem s nedostatkom ljudi. Na 4 natječaja nitko se nije javio. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- U tijeku je izrada retencije na rasteretnom kanalu, dogovor za ogradu će biti nakon prispijeća 

ponude. 

- Vrše se radovi na cesti Biljevina-Razloge, priprema je kompletno napravljena, danas ide 

asfaltiranje, do kraja tjedna će sve biti gotovo. Vezano uz te radove, gospođa Paver, zatražila je 

da se postave ivičnjaci vezano za odvodnju jer s ceste u njezinu parcelu prodire voda. Ovaj 

problem riješit će se putem održavanja. 



- Na cesti za Suhor i Zagolik stavljen je materijal i cesta je u dobrom stanju. 

- Dodatno je nasipana cesta za podnožje žičare. 

- Vrše se radovi na Knjižnici. 

- Priprema dokumentacije vezano za uporabnu dozvolu za Lovačku ulicu. 

- Kontrola građevinske knjige za odvodnju u ulici A. G. Matoša nakon napravljene odvodnje od 

strane Hidroelektre. 

- Odlazak u Crni Lug s Komunalcem radi izmještanje cijevi s parcele. 

- Krenula je sanacija ivičnjaka. 

- Napravljen je elaborat etažiranja zgrade Turističkog ureda, usklađen je s vlasnicima 

kupoprodajnim ugovorima i stvarnim stanjem na terenu. Ostali stanari su u pregovorima s 

drugim izvođačem što može biti uz uvjet da cijene ne smiju biti veće od onih dobivenih po 

nabavi. Oni su ti koji potpisuju ugovor, traže nadzor. 

- Izmjene rješenja za komunalnu naknadu kontinuirano se rade, rješavaju se i žalbe. 

- Donošenje novih rješenja nakon rješavanja drugostupanjskog tijela. 

- Knjiženje komunalne naknade. 

- Rješenja za komunalni doprinos, potvrde na glavne projekte i posebni uvjeti gradnje. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- U Lovačkom domu predstavljanje knjiga dr. Ante Simonića „Trilogija o zavičaju“. 

- Radijska emisija. 

- Narudžba knjiga, uvođenje knjiga. 

- Unijet prijedloge za otpis po otpisnim listama, naći rješenje o zbrinjavanju knjiga. 

- Međuknjižnična posudba. 

- Obrada knjiga, lijepljenje barkod naljepnica, kontakt s korisnicima i djecom koja sudjeluju u 

kvizu Knjigoljubac. 

- Radi se na Programu za mjesec knjige. 

- Pripreme za promociju stvaralaštva jedne srednjoškolke. 

- Kontaktirati turističke zajednice Gorskog kotara kako bi dostavili svoje promidžbene materijale 

za kompletiranje informacija. 

- Na kraju srpnja ušlo je u Knjižnicu ukupno 1489 ljudi, najmanje 20.7.  21 osoba, a najviše 15.7. 

kada je u Knjižnicu ušla 91 osoba.  

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Polugodišnje izvršenje proračuna odnosi se na konsolidirano izvješće s proračunskim 

korisnicima. Pisanje obrazloženja vezano za polugodišnje izvršenje proračuna. 

- Komunikacija s Knjigovodstvenim servisom proračunskih korisnika i usklađenje proračuna. 

- Aktivnosti uz e-račune, komunikacija s poslovnim partnerima i servisom zbog poteškoća na 

programu. 

- Temeljem Programa poticanja i razvoja poduzetništva poduzetnicima su isplaćena sredstva, 

ostao je jedan OPG koji još nije potpisao ugovor. 

- Kontrola izvješća investicija u dugotrajnu imovinu od strane Državnog zavoda za statistiku. 

- Isplata jednokratne pomoći. 

- Povrat neiskorištenog dijela uplaćenih sredstava za 4 osobe koje su bile na stručnom 

osposobljavanju, potvrde će se poslati HZZZ. 

- Evidentiranje računa, ovjere po odsjecima, izrada izlaznih računa, evidentiranje uplate Erste 

stanova. 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. ing. iur. 

 

 


